
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

PROTOKOLL FÖRT VID SÄLLSKAPET BOULE I HJO 

Styrelsemöte 2025 – 02- 10  kl 10.00 på Rödingen 

Närvarande: Sonja Johansson, Sven Stoltz, Berit Svensson, Pia Quist, 

                    Göran Tegnelund, Pelle Ekholm, Yvonne Ekholm, Gerd Björnell, 

                    Saknas: Kjell-Åke Borchgrevink 

§1. Mötet öppnades av vise ordförande Sonja Johansson 

§2. Dagordningen godkändes 

§3. Berit Svensson valdes till justerare. 

§4. Föregående protokoll 2025- 01-13 godkändes och lades till handlingarna.   

§5 Ordförande: Rapporter/frågor/uppdrag mm. 

 A. Alla papper till årsmötet ska göras klara, Pia kopierar och vi hjälps åt 

      att sätta ihop. 

 B. Medlemsavgiften för 2026 samma. 

 C. Inga motioner har kommit in.         

§6. Rapport Kassören 

 A. Det fattas inbetalningar på  medlemsavgifter 

 B. Kassa. Se bilaga 1 

 C. Balans och Resultaträkning Se bilaga 2 

 D. Ny kassör väljs vid årsmötet, Pia avgår. 



§7 .Rapport Tävlingskommitten     

 A Bröderna Larssons minne i Skövde, 32 lag 

 B. Februari Trippel i Boulehallen 16/2 kl 13.30 

 C. Januari tävlingar och dragning på trisslotter., Se bilaga 3 

§8. Rapport bankommitten.        

 A. Gruset på inomhusbanan : avvaktar med byte av grus. 

 B. Möte med Carpmans, Han kollar fläkten, nödutgången och ordnar grovho 

    att hälla skurvatten i.     

 C .Nytt nyckelskåp(kod 9120) ska sättas upp och en lampa utanför. 

 D.Det behövs fler som hjälper till med banskötseln mm. Sven skriver på 

    laget.se 

§9. Rapport Trivselkommitten 

 A. Det fungerar bra med bemanningen på fikalistan. Nu är det 3 personer 

     varje gång. 

 B. Skåp till specerivaror köpt, där vi kan ha mjöl. mm.   

 C. Ny anslagstavla till köket inköpt och gardiner både till köket och 

    och vårt kontor ordnat. 

 D. Göran och Göte kollar så alla betalar fika på måndagar. 

 E. Det kommer serveras smörgåstårta på årsmötet. 

 F. Styrelsen beslutade att det inte ska vara några kakor till fikat vid tävling 

§10. Övriga frågor 

 A. Det kommer att finnas möjlighet att betala med kort framöver. 



 B. Vi ska från och med nästa möte ha våra  möten i Boulehallen. 

 C. Enkät på årsmötet. Vad är bra och vad är mindre bra ? Kan till exempel 

    vara förslag på frågor. Pelle tar kontakt med Anders Johansson SISU     

    så ordnar han säkert detta. 

 §11. Nästa styrelsemöte 3 mars kl 10.00 i Boulehallen 

 §10. Vise ordf. avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. 

                        

                            Mötet hålls i samarbete med SISU 

                                   

                                        Hjo 25- 02- 17 

 

 _______________________               _______________________                                     

Vise ordförande Sonja Johansson   Sekreterare Gerd Björnell   

 

_____________________ 

 Justerare Berit Svensson 


